
                                        Z  A  P  I  S  N  I  K 
 
osme seje sveta Krajevne skupnosti Črni Vrh, ki je bila v ponedeljek, 25. 9. 2023 
ob 19,00 uri v sejni sobi Krajevne skupnosti Črni Vrh v prisotnosti: 
Gregor Rupnik, Aleksandra Rupnik, Lovrenc Habe, Florjan Lampe, Matej Bonča, 
Andraž Bizjak, Robert Rupnik, Jošt Rupnik 
 
Odsotni: Veronika Škedelj, Anej Leban, Metod Habe, Silvana Rupnik opr., 
 
Predlog dnevnega reda: 
 
1. Potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika prejšnje seje 
3. Čistilna naprava in ekološki otoki 
4. Tekoča problematika 
5. Razno   

 
 
                                                         Ad. 1. 
Na predlagani dnevni red ni bilo pripomb. 
 
                                                         Ad. 2. 
 
Člani sveta so potrdili zapisnik sedme seje. 
 
                                                         Ad. 3. 
 
Na sosvetu Občine Idrija je predstavnik Komunale Idrija G. Vanek povedal, da 
Komunala načrtuje narediti enotne ekološke otoke  za celotno Občino. V 
Krajevnih skupnostih se je potrebno dogovoriti o lokacijah na katerih bodo stali 
ekološki otoki. Smetnjaki, ki se sedaj nahajajo ob hišah bodo ukinjeni. Smeti se 
bo lahko odnašalo le na ekološke otoke, kjer morajo stati najmanj štirje 
smetnjaki. 
Ga. Aleksandra se bo pogovorila z g. Vanekom glede odlaganja bioloških smeti, 
ki jih bo po novem potrebno odlagati v domače kompostnike. V kolikor bomo 
biološke odpadke odlagali v smetnjake na ekoloških otokih, bodo položnice za 
komunalne storitve višje. 
 



Izgradnja čistilne naprave Črni Vrh je spet preložena. Denar namenjen izgradnji 
čistilne naprave bo prerazporejen. Ker je prišlo do nesoglasij med Občino Idrija 
in Vitadomom, moramo ponovno poiskati novo lokacijo. 
 
                                                           Ad. 4. 
Na Hidrotehnik, Občino Idrija in DRSV smo poslali dopis (nestrinjanje) s sanacijo 
struge potoka, ki teče skozi Črni Vrh. Menimo, da bi morali biti obe strani struge 
sezidane na podlagi cementa in ne suha gradnja. 
 
Krajevna skupnost Črni Vrh nima nobenih pripomb na Odlok o spremembah in 
dopolnitvah občinskega podrobnega prostorskega načrta za širitev 
pridobivalnega prostora kamnoloma KRESOV GRIČ. Menimo pa, da je potrebno 
ceste redno vzdrževati zaradi škode, ki jo povzročajo kamioni zaradi odvoza 
materiala. 
 
Krajevna skupnost Črni Vrh daje pozitivno soglasje na pripravo Občinskega 
podrobnega prostorskega načrta za del ČV 3/3, SSe SUHI  POTOK v Črnem Vrhu 
nad Idrijo. 
 
Na službo za gospodarska vprašanja je potrebno nasloviti vlogo za izgradnjo 
pločnika od odcepa za Ski bor do odcepa za Vitadom oz. bencinske postaje ter 
skozi naselje Predgriže, z ureditvijo avtobusnega postajališča v Predgrižah. 
 
Razgrnitev OPN-ja bo v Domu krajanov Črni Vrh dne, 4. 10. 2023 ob sedemnajsti 
uri. Vabljeni. 
 
Za obnovo pokopališkega zidu iščemo primernega izvajalca. 
 
Pot točko razno 
 
Člani sveta so se strinjali, da v letošnjem letu še lepše okrasimo naš park za 
veseli december. Prižig lučk naj bi  bil 9. 12. 2023. 
 
Iz Občine smo dobili predlog za povišanje grobarin in sicer za 50%. 
Člani sveta so menili da je to preveč, zato so predlagali da se grobarina za leto 
2024 poviša za 5€. 
Seja je bila zaključena ob 22.00 uri. 
 
Zapisala:                                                             Predsednik sveta KS: 
Dorica Tominec                                                    Gregor Rupnik 
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